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From: 5.1.2e

Sent: Tue 1/12/2021 1:13:50 PM

Subject: FW: Passage over slots

Received: Tue 1/12/2021 1:13:56 PM
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Zie hieronder,

We hebben drie bronnen van extra ruimte

- 5-6 prikken - dat wordt niet gelaten in prikstaten — dat gaat naar bewoners
- Verspilling is niet 10 maar soms zelfs maar 2%

- Herschikking over regio’s, was wel bedoeling, maar kennelijk kon de ggd polder dat niet uit (of ze willen het niet

vertellen)

Ik heb het eerste nog genoemd.
Had al eerder getallen gehoord over sms maar dat gaan we niet communiceren.

van:[ICEECIIINBEET 0ccdshor.ni>
Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 14:08

Aan:IESE)BEXETI@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: Passage over slots

Dit doen we uit 10% verspilling waarmee we hebben gerekend (deze hebben we veel minder)

5.1.2e ) minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 14:07

Aan: 5.1.2e dghor.nl>

Onderwerp: RE: Passage over slots

Doe je dan dan uit de 5-6 (of heb je vacc gevonden (-;)

Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 14:05

aan:IEEBEENCin vs 00>
Onderwerp: RE: Passage over slots

Herschikking is niet het goede woord. We hebben in de regio’s welke vol zitten extra afspraken opengezet.

Deze lopen nu ook weer vol.

5.1.2e )

Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 14:03

Aan: 5.1.2e

Onderwerp: RE: Passage over slots

minvws.nl>

dghor.nl>

En dus ook herschikking?

van: EEE o:zdchorn>
Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 13:58

Aan:IEEEDNEXECo inv s.ni>
Onderwerp: RE: Passage over slots

Yes, gisteren hebben +/- 11.000 medewerkers een sms gehad.

We lopen hierdoor voller en voller. Gisteren 180.000 medewerkers welke een afspraak hebben gemaakt

Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 13:41

Aan: JIEEEl @2cdzhorni>
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Onderwerp: RE: Passage over slots

seste [ERE
Wordt er ondertussen ook nog herschikt?

En hebben we zicht op aantal mensen dat sms krijgt?

Van: JREeo cozhorni>
Verzonden: zondag 10 januari 2021 18:22

Aan:

cc:

Onderwerp: RE: Passage over slots

Beste

We benaderen in principe vanavond (1900) een aantal zorgaanbieders die mee willen doen aan een vroege start.

-> hiermee bedoel je de start met BionTech Pfizer toch?

@minvws.nl>

nl>; EEE @gedghor.ni>

Ik heb een aantal aanpassingen hieronder.

- waarbij er bovenregionaal nog enige herschikking plaatsvindt - dit delete ik
- Ik zou wk 6 nog niet noemen -> zie voorstel

Mvg,

Verzonden: zondag 10 januari 2021 17:54

Aan: 5.1.2e

CC 2 )

Onderwerp: Passage over slots

We benaderen in principe vanavond (1900) een aantal zorgaanbieders die mee willen doen aan een vroege start. Dat is geen

openbare brief maar wel handig om de zin over slots op te nemen. Akkoord?/suggestie?

dghor.nl>

minvws.nl>

Gegeven de leveringsschema’s zijn er geen gratis keuzes. Het eerder benutten van de leveringen van BioNTech/Pfizer vaccins

voor deze groep, heeft consequenties voor de wijze waarop de overige medewerkers in de langdurige zorg worden gevaccineerd.
De GGD’en zijn inmiddels gestart met het vaccineren van zorgmedewerkers uit de verpleeghuizen (ruim 400.000 afspraken voor

de le en 2e vaccinatie van ruim 200.000 medewerkers). Deze afspraken zijn inmiddels bijna volgeboekt. Dat betekent dat de

zorgmedewerkers van de gehandicaptenzorg, wijkverpleging en bepaalde onderdelen van Wmo-ondersteuning vanaf februari een

ander vaccin krijgen aangeboden. Dat geldt ook voor zorgmedewerker van verpleeghuizen die uiteindelijk geen afspraak hebben

kunnen maken. Als het AstraZeneca vaccin is goedgekeurd en toegelaten tot de Europese markt, komt deze groep daarvoor als

eerste in aanmerking. We verwachtten dat dit gedurende februari zal zijn.


